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Sedan förra mötet har vi genomfört Bonna, kommit igång med den vanliga driften, fått ett härligt 

gäng nya slavar och börjat planera inför våren. 

Bonna gick jättebra. Vi hade många nöjda gäster och utebaren fortsatte att vara en succé. Vi fick ett 

resultat som landade på 170 000, vilket är mer än vi förväntade oss.  

Vi har beslutat att köpa in en ny ismaskin och den fungerar jättebra.  

Resultatet för föreningen just nu är 87 000, vilket är jättebra då vi föregående år låg på - 88 000.  

Vi har gjort lite förändringar inom föreningen som förhoppningsvis ska locka våra medlemmar att 

stanna kvar som aktiva i föreningen. Vi har infört personalrabatter och underlättat för Herr-

/Damsittningens planeringsgrupper. Vi har just nu 30 nya aspiranter och vi har även fått gamla 

medlemmar som valt att komma tillbaka. Det känns väldigt positivt och som att vi gör någonting rätt 

när vi ser det.  

Herrsittningens planeringsgrupp har precis kommit igång så tjejerna som valt att gå med där har 

fokus på våren. I helgen har vi Halloween och sen är det Bartömning som är höstens sista stora 

tillfälle.  
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